

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/139 武漢馬術馬球體驗及青年交流之旅 5 日 4 夜

敬啟者:

本校接獲香港青年事務發展基金會有關「武漢馬術馬球體驗及青年交流之旅」的境外交 流團宣傳,活動詳情如下:

日期:	2025年12月26日至2025年12月30日(5日4夜)
活動地點:	湖北省武漢市
對象:	中一至中五學生(12歲或以上之香港永久性居民)
費用:	港幣 1500 元 (由主辦機構收取)
官方報名連結:	https://forms.gle/TayuxiAiJMZt7YuX7
官方截報日期:	2025年11月14日
備註:	1. 參與學生在報名前必須確保沒有與其他境外交流團或學習活動的舉行日期相撞;
	2. 參與學生須出席主辦機構安排的團前會議以及團後分享會,行程完 結後在校內與同儕分享所見所聞;
	3. 為統計本校學生的參與人數,如確認報名,請填妥官方報名表,及 把已確認報名的頁面截圖上傳;
	4. 交流團詳情請致電 21297778 與香港青年事務發展基金會聯繫。

如有查詢,請致電 2461 1555 與張萍老師聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年十一月四日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site: http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parent Circular 2025-2026/139 Wuhan Equestrian Polo Experience and Youth Exchange Tour: 5 Days and 4 Nights

Dear Parents,

Our school has received information from the Hong Kong Youth Development Foundation regarding the "Wuhan Equestrian Polo Experience and Youth Exchange Tour: 5 Days and 4 Nights". Details of the activity are as follows:

Date:	December 26, 2025 – December 30, 2025 (5 days and 4 nights)
Location:	Wu Han
Target Audience:	Form 1 – Form 5 students (Hong Kong permanent residents aged 12 or above)
Cost:	HKD 1500 (to be collected by the organizing body)
Official Registration Link:	https://forms.gle/TayuxiAiJMZt7YuX7
Official Registration Deadline:	November 14, 2025
Notes:	 Participating students must ensure that there are no scheduling conflicts with other overseas exchange groups or learning activities before registering. Participating students must attend the pre-trip meeting and post-trip sharing session organized by the host, and share their experiences with peers at school after the trip. To help us keep track of student participation, please complete the official registration form and upload a screenshot of the confirmation page if you confirm registration. For details about the exchange group, please contact the Hong Kong Youth Development Foundation at 21297778.

For any inquiries, please contact Ms. Cheung Ping at 2461 1555.

Yours sincerely,

Chan Yuet Ping Principal